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PROTOKÓŁ Nr 10/2011 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 23 marca 2011 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czterech członków Komisji Kultury i Oświaty  - nieobecni M. Mnich 
b/ Anna Pietrzak - Dyrektor GOK-u, 
c/ Krystyna Szustak - Kierownik OPS-u. 
c/ Marek Malinowski – Skarbnik Gminy 
d/ Łukasz Żarna 
e/ Monika Żendarska 
 
Porządek obrad: 
 
 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
           4. Zapoznanie się z kalendarzem imprez kulturalnych planowanych do  
             realizacji na  terenie Gminy przez Gminny Ośrodek Kultury. 
          5. Opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy. 
 6. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1-3. 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych 
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie przyjęto protokół  
z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad.4. 

Na posiedzenie została zaproszona dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury  
p. Anna Pietrzak, która zapoznała Komisję z planem imprez gminnych organizowanych przez 
GOK w roku 2011. Podczas analizy w/w kalendarza, Komisja zwróciła uwagę na środki 
finansowe przeznaczone na poszczególne akcje. Pani Pietrzak szczegółowo odpowiadała na 
pytania komisji związane z terminami, miejscem oraz nakładem finansowym na 
poszczególne zadania.  

Ad.5. 

Kolejny gość posiedzenia, kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębnicy Kaszubskiej, 
pani Krystyna Szustak przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Gminy w Dębnicy 
Kaszubskiej w sprawie uchwalenia „Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w 
rodzinie na lata 2011-2013” oraz trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
zespołu interdyscyplinarnego oraz warunków jego funkcjonowania. 

Następnie pani Szustak przedstawiła kolejny projekt uchwały Rady Gminy w Dębnicy 
Kaszubskiej w sprawie realizowania projektu systemowego w ramach Europejskiego 
Funduszu Społecznego Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 przez Gminę 
Dębnica Kaszubska w roku 2011. W związku z projektem w/w uchwały, pani kierownik 
poinformowała Komisję o już zrealizowanych projektach przez placówkę OPS oraz 
planowanych przedsięwzięciach, wyjaśniając cele projektu, kwotę dofinansowania, grupę 
docelową i zadania, które będą realizowane w ramach tego programu systemowego.  
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Kolejnym gościem posiedzenia była pani Monika Żendarska (gospodarka 
nieruchomościami), która przedstawiła Komisji Plan zbywania nieruchomości na terenie 
Gminy Dębnica Kaszubska, szczegółowo omawiając kwestie z nim związane. 

Pan Łukasz Żarna przedstawił Komisji projekt uchwały Rady Gminy Dębnica Kaszubska  
w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na 
terenie gminy Dębnica Kaszubska, wyjaśniając cel uchwalenia w/w uchwały. 

Z projektem uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu  
i wyrobów zawierających azbest na terenie gminy Dębnica Kaszubska na lata 2011-2032” 
członkowie Komisji zapoznają się indywidualnie. 

Kolejny gość posiedzenia, skarbnik gminy, pan Marek Malinowski, przedstawił projekty 
uchwał Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawach: 

• niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy 
• zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy 

Kaszubskiej 
• przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dębnica Kaszubska (zmiana 

uchwały) 
• zmian w budżecie Gminy na rok 2011 
• ustalenia odpłatności za świadczenia przedszkola publicznego w Dębnicy 

Kaszubskiej 
• ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz określenia granic 

obwodów tych szkół (zmian uchwały nr VII/34/2003). 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedstawianych projektów uchwał.  

Największe kontrowersje wywołał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego GOK-u. Pan skarbnik gminy wraz z panem wójtem zobligowali się wyjaśnić 
nurtujące komisję kwestie i niezwłocznie o nich poinformować.  

Ad.6. 

Na zakończenia posiedzenia, przewodnicząca Komisji zapoznała członków z pismem , które 
wpłynęło od stowarzyszenia SPERANDA z Niepoględzia, w sprawie przydziału środków 
finansowych na świetlice, które są utrzymywane przez w/w stowarzyszenie. Odpowiedzi na 
pytanie zawarte w piśmie udzieliła pani dyrektor GOK mówiąc, iż plan przydziału środków 
finansowych  
i kalendarz imprez został zatwierdzony i wprowadzony w życie. Taką też odpowiedź udzieli 
stowarzyszeniu Komisja. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokołowała: Izabella Tabaka                                                      Przewodnicz ąca 

                                                                                                Komisji Kultury i Oświaty 

 

                                                                                                       El żbieta Fryckowska 
 
 

 


